
Van: "Nico Van Den Bent" <nicovandenbent@qrnail.com>
Datum: 6 apr.201610:54
Onderwerp: Vragen voor de rondvraag vanavond.
Aan: "M Wolß" <M.Wolß@weert.nl>, "Jeroen Goubet" <ieroengoubet@qmail.com>, uBert

Peterse" <bertpeterse@ grnail. com>, "Riya Geboers " <rgeboers@.qmail. com>, " Karin
Duij sters" <karin.dulj sters66@gnailm
Cc:

We maken ons zorgen over de bodernkwaliteit op verschillende plaatsen in Weert.
Bij werkzaamheden staan de volgende borden ;
Maasstrichtstraat
Foto I
Herenstraat
Foto 2
Kazernelaan
Foto 3

Klopt het dat de grond ter plekke is verontreinigd?
Zo jaop welke wijze wordt de grond gesaneerd, uit waarnemingzienwe namelijk dezelfcle
grond weer terug gaan in de sleuf.

Deze borden geven onrust bij de bewoners over de veiligheid in hun woonomgeving.

Is dit de afgesproken werkwijze van het afzettenvan een sleuf bij het verlaten van de
werkzaamheden? Of zijn er andere afspraken die uitgevoerd zouden moeten worden volgens
bestek, en eventueel wel in rekening gebracht worden?

Mvg Nico van den Bent Commissielid niet zijnde raadslid Commissie Ruimte voor de SP



e



Ot,r
O|I!
Onlr

@nt
rll

I



lcu ? r* 3:-r¡¡313' ¡'rSilri

o

ooo0
8@

':

¡

tf ^^, l^


